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استاندار کرمانش��اه از پیوستن کرمانشاه به جمع 
کلانشهرهای کشور در آینده ای نزدیک خبر داد.

به گزارش ایس��نا، مهندس »ابراهی��م رضایی« در 
نشس��ت با حامیان جوانان دولت »تدبیر و امید« در 
محل استانداری کرمانشاه، به تأکید دولت یازدهم در 
جهت اجرایی کردن مصوبات سفر رهبری در استان 
اشاره و تصریح کرد: قطعا با اجرایی شدن این مصوبات 
ش��اهد اثرات خوبی در استان هس��تیم و بسیاری از 
دغدغه های جوانان و در رأس آن مس��أله  اشتغال تا 

حدود زیادی برطرف می شود.
رضایی با بیان این که تصمیمات در حوزه  اشتغال 
استان با رویکرد واگذاری کارها به بخش خصوصی 
اس��ت، اظهار ک��رد: هم اکن��ون ظرفی��ت دولت و 
تشکیلات اداری به جهت استخدام پر شده و کارکنان 

دولت چند برابر نیاز یک دولت معمولی هستند.
وی تصریح کرد: در همین راستا تمام تلاش خود 
را برای ورود بخش خصوصی به حوزه  اشتغال به کار 
می گیریم که بر همین اساس پیگیر واگذاری منطقه  

ویژه  اسلام آباد غرب به بخش خصوصی هستیم. 
به گفته  رضایی، هم اکن��ون کار واگذاری و فروش 

زمین در این منطقه آغاز شده است. 
استاندار کرمانشاه به تعطیلی صنعت در استان در 
بدو ورودش اش��اره و تصریح کرد: این مسأله موجب 
شد تا از همان آغاز کار رونق واحدهای صنعتی را در 

اولویت قرار دهیم. 
وی تصری��ح ک��رد: درحال حاضر ب��ا تلاش های 
یک سال گذشته 100واحد تولیدی مجددا راه اندازی 

شدند. 
استاندار کرمانشاه از تبدیل 70 هزار هکتار زمین 

کشاورزی به زمین آبی و استفاده از کشت مدرن در 
آنها خبر داد و گفت:   اعتبار لازم به این منظور تأمین 
ش��ده و این پروژه طی 3 س��ال آینده به بهره برداری 

می رسد. 
وی همچنی��ن از برنامه ریزی به منظ��ور افزایش 
محصولات کشاورزی استان از 4 به 8 میلیون تن خبر 
داد و اظهار کرد: هم اکنون پیشروی در استان براساس 

این برنامه انجام می شود. 
رضایی یکی از امتیازات استان را حوزه  مرزی استان 
برشمرد و افزود: شهرستان های اس��لام آباد غرب و 
سرپل ذهاب نیز باید از این امتیاز برخوردار شوند که 
بر همین اساس توافقات اس��تفاده از امکانات مرز در 
اسلام آباد غرب و س��رپل ذهاب انجام شده و کارهای 

اجرایی در این زمینه آغاز شده است. 
استاندار کرمانشاه از انجام اقدامات نهایی در زمینه 
فعال کردن مرز شوش��می خبر داد و گفت: کارگروه 
ویژه در این زمینه تشکیل شده و کار در مراحل نهایی 
قرار دارد که امیدواریم در آینده نزدیک شاهد باشیم 
مردم منطقه اورامانات نیز ارتباط نزدیک تری با مرز 

داشته و از این امتیاز برخوردار  شوند. 
رضایی با تأکید ب��ر این که امتیاز مرز نباید تنها در 
انحصار عده ای خاص باش��د، اظهار کرد: تلاش خود 
را به کار می گیریم تا بهره برداران اصلی مرز را مردم و 

تشکل های تعاونی تشکیل دهند. 
 مدیریت ارشد استان کرمانشاه در ادامه درخصوص 
پروژه های کلان اس��تان از انعقاد تفاهمنامه بزرگراه 
همدان- کرمانش��اه- خس��روی می��ان وزارت راه و 
شهرسازی و بخش خصوصی خبر داد و اظهار کرد: 
سرمایه گذار خارجی هزینه های اجرای طرح را تقبل 

کرده است. 
به گفته رضایی، کارهای اولیه طرح درحال انجام 
است و در فاز اول مسیر بزرگراه همدان- کرمانشاه و 
در فاز دوم مسیر بزرگراه کرمانشاه- خسروی احداث 

می شود. 
استاندار کرمانشاه همچنین از پیگیری بهره برداری 
از راه آهن غرب کش��ور خبر داد و اظهار کرد: تکمیل 
و راه اندازی راه آهن غرب کش��ور مورد تأکید دولت و 
معاون اول رئیس جمه��وری ق��رار دارد و به همین 
منظور بودجه امس��ال پروژه کامل تخصیص شده و 
1500 میلیارد تومان اعتبار نیز برای  س��ال آینده به 

همین منظور درنظر گرفته شده است. 
وی همچنین از گرفتن مصوبات و مجوزهای لازم 

به منظور تخصیص فاینانس به این پروژه خبر داد. 
اس��تاندار کرمانش��اه با بیان این ک��ه در چند ماه 
گذش��ته در بحث آغاز به کار پروژه پالایشگاه آناهیتا 
تردید وجود داش��ت و عمدتا بحث توجیه اقتصادی 
پروژه مطرح بود، اظهار کرد: درحال حاضر با رفع این 
مشکلات نهایتا اجرای پروژه در دستورکار قرار گرفته 
و رفع مش��کل فاینانس پروژه نیز در دستورکار قرار 

دارد و به زودی مرتفع خواهد شد. 
استاندار کرمانش��اه با اش��اره به تردد روزانه 800 
کامیون در بازارچه پرویزخ��ان اظهار کرد: مدتی به 
علت وضع کش��ور عراق تردد در ای��ن بازارچه تا حد 
200 کامیون در روز کاهش یافت که درحال حاضر 

این روند به وضع عادی خود بازگشته است. 
وی از افتتاح ساختمان این بازارچه تا پایان آبان ماه 
 س��ال جاری خبر داد و گفت: تغیی��رات مثبتی در 
ساختار بازارچه ایجاد شده، محوطه آسفالت شده و 

ساماندهی خوبی در آن انجام شده است. 
اس��تاندار کرمانش��اه در ادامه به مشکلات حوزه 
ش��هری ش��هر کرمانش��اه اش��اره و تصری��ح کرد: 
حاشیه نش��ینی یکی از معضلات اساس��ی ش��هر 
کرمانشاه اس��ت که باید هرچه س��ریع تر در زمینه 

برطرف کردن مشکلات این مناطق اقدام شود. 
وی از جلسه با رئیس شورای شهر کرمانشاه خبر 
داد و گفت: در این جلس��ه مقرر ش��د ت��ا اعضا همه  
مشکلات ش��هر را بیان کنند تا بتوان برای برطرف 

کردن آنها برنامه ریزی مناسب را انجام داد. 
 رضایی تصریح کرد: تلاش داریم تا طی برنامه 2 تا 
3 س��اله عمده مشکلات شهر کرمانش��اه را برطرف 

کنیم و کارهای چشمگیری در شهر انجام دهیم. 
وی از مراح��ل نهای��ی پیوس��تن کرمانش��اه به 
کلانش��هرهای کش��ور خبر داد و گفت: پیگیری ها 
در این زمینه با جدیت بس��یار ادامه دارد و در صورت 
تحقق این ام��ر قطعا امتیازات بس��یاری به ش��هر 

کرمانشاه داده می شود. 
رضایی در ادامه به حفظ وحدت و انسجام در استان 
تأکید و اظهار کرد: قطعا ب��ا افرادی که صحبت های 
قومی و تفرقه انگیزانه مطرح کنند به شدت برخورد 
می شود و این امر خیانت آشکار محسوب و با خائنان 

قطعا برخورد می شود. 
رضایی در پایان تشکل ها را پایه های اساسی توسعه 
اس��تان عنوان و تصریح کرد: همه باید برای حضور 
هرچه بیشتر مردم در عرصه مسائل مختلف کشور 
تلاش کنیم و بر همین اساس تشکل ها باید با حداقل 

زحمت و کار اداری ایجاد شود. 

د یار

شهردار اصفهان :   

 مقصد بسیاري از گردشگران
 در آينده، اصفهان خواهد بود

 ICCN ش��هردار اصفهان در رابطه با اجلاس
گفت:   به لطف خدا در اجلاس ناملموس یکي از 
حرکت هاي ما شناخت اصفهان به دیگر کشورها، 
ترویج گردش��گري و نش��ان دهنده میراث هاي 
ملموس و ناملموس بود که اصفهان جایگاه خود را 
دارد به طوري که مقصد بسیاري از گردشگران در 
آینده اصفهان خواهد بود و امیدواریم در پرتو آن 
بتوانیم یک اقتصاد سالم و پاك را در شهر اصفهان 

داشته باشیم.
به گ��زارش خبرن��گار م��ا از اصفه��ان، دکتر 
سیدمرتضي سقاییان نژاد در برنامه زنده رادیویي 
»ش��هر و مردم« ضمن تس��لیت ارتحال ملکوتي 
آیت الله مهدوي کن��ي اظهار داش��ت: ماه مهر را 
پشت سر گذاشتیم و در این ماه همه فعالیت هاي 
انجام ش��ده فرهنگي بود به طوري که بازگشایي 
مدارس، هفته دفاع مقدس، جشنواره بین المللي 
فیلم هاي کودکان و نوجوانان، اجلاس و جشنواره 
بین المللي میراث فرهنگي ناملموس و جشن هاي 
دهه ولایت از رویدادهاي این ماه بود که مي توان 

گفت همه این رویدادها فرهنگي بود. 
وي افزود: با توجه به این که به ایام محرم نزدیک 
مي ش��ویم براي این ماه نیز تدابیر لازم اندیشیده 
ش��ده و همچون س��نوات گذش��ته لازم اس��ت 
هیات هاي مذهبي جهت رعایت نکات بهداشتي 
و زیس��ت محیطي جهت توزیع ن��ذورات خود با 
اعلام آمادگي ش��هرداري هاي مناطق 15گانه و 
حوزه خدمات شهري هماهنگي و همکاري هاي 
لازم را داشته باشند تا از بروز مشکلات بهداشتي 

و نازیبایي در شهر جلوگیري شود. 
دکت��ر س��قاییان نژاد ادام��ه داد: در ای��ن ایام 
نصب10 هزار پرچم را در س��طح ش��هر خواهیم 
داشت همچنین فضاسازي شهري نیز متناسب 
با این ایام انجام خواهد شد و با توجه به همزماني 
عاش��وراي حس��یني با 13 آبان )روز مب��ارزه با 
اس��تکبارجهاني( برنامه هایي با همکاري س��ایر 
دس��تگاه هاي مس��ئول برگ��زار خواهد ش��د و 
ش��هرداري در این زمینه همکاري لازم را خواهد 

داشت. 
ش��هردار اصفهان با اش��اره به تش��کیل ستاد 
حماسه 25 آبان تصریح کرد: حماسه دلاوري ها 
و از خودگذشتگي هاي مردم شهید پرور اصفهان 
 در روز 25 آب��ان ب��ا تش��یع پیکر 370 ش��هید

 گلگون کفن عملیات محرم بر همگان جلوه گر 
هست و به همین دلیل هرس��اله این روز گرامي 
داش��ته مي ش��ود که به همین منظور س��تادي 
متشکل از ش��هرداري اصفهان و سایر دستگاه ها 
تشکیل شده تا مراس��م و خاطره این حماسه به 
بهترین وجه براي مردم شریف اصفهان و کشور به 
نمایش گذاشته شود. وي از ارسال آراي کمیسیون 
ماده 100 به صورت پیامکي سخن گفت و تاکید 
کرد:  باتوجه به برخي مش��کلات ک��ه در فاصله 
زماني ص��دور رأي پرونده هاي کمیس��یون ماده 
100 داش��ته ایم اخیرا آراي ماده 100 به صورت 
پیامکي از سوي دبیرخانه کمیسیون ماده 100 به 
اطلاع مالکان رسانده مي شود و واسطه ها در این 
رابطه دیگر وجود نخواهند داشت که این اقدام در 

مباحث شفاف سازي مي تواند بسیار کمک کند. 

مديرعامل آبفاي هرمزگان خبر داد   

امسال 111 میلیارد ريال براي اجراي 
پدافند غیرعامل پیش بیني شده است

در بودجه  س��ال 93، 111 میلی��ارد ریال براي 
اجراي پدافند غیرعامل تاسیسات آب و فاضلاب 
هرمزگان پیش بیني شده که 47 میلیارد ریال آن 
طي 6 ماهه اول امسال تخصیص داده شده است. 
مدیرعامل آبفاي هرمزگان ضمن گرامیداش��ت 
هفته دفاع غیرعامل )سوم تا نهم آبان ماه(، هدف 
از اجراي طرح هاي پدافند غیرعامل در تاسیسات 
آب و فاض��لاب را افزای��ش پای��داري و کاهش 
آس��یب پذیری نیروی انس��انی، س��اختمان ها و 
تأسیسات و تجهیزات زیربنایی آبرسانی عنوان 
کرد و گف��ت: در بودجه  س��ال 93، 111 میلیارد 
ریال براي اجراي پدافند غیرعامل تاسیسات آب و 
فاضلاب هرمزگان پیش بیني شده که 47 میلیارد 
ریال آن طي 6 ماهه اول امسال تخصیص داده شد.

حسین خادمي افزود: با تامین اعتبار باقي مانده، 
برنامه هاي تعریف شده در حوزه مدیریت بحران و 
پدافند آب و فاضلاب  سال 93 تکمیل خواهد شد.

وي با اش��اره به این که پروژه هاي تعریف شده 
امس��ال تاکن��ون 60 درصد پیش��رفت فیزیکي 
داشته است، گفت: آبفاي هرمزگان   آب بیش از 
855 میلیارد ریال اعتبار جهت اجراي طرح هاي 
پدافند غی��ر عام��ل در بخش تأسیس��ات آب و 
فاضلاب در س��طح اس��تان مورد نیاز است. وي 
اف��زود: پروژه هاي مقاوم س��ازي ل��رزه اي، ایجاد 
سامانه هاي ارتباطي پایدار، تامین آب اضطراري 
در شهرها، اجراي پروژه هاي مقابله با مقاوم سازي، 
اجراي نتایج مطالعات در تاسیس��ات و حفاظت 
از این تاسیس��ات ازجمل��ه پروژه ه��اي اجرایي 
پدافند غیرعامل این شرکت است. وي همچنین 
تهیه و به روزرس��اني بانک اطلاعات��ي مکاني یا 
توصیفي)GIS( را از دیگر اقدامات آبفاي استان 
در این بخش عن��وان کرد. این مقام مس��ئول با 
بیان این ک��ه آموزش نیروه��اي داخلي و آگاهي 
بخش��ي عمومي از ارکان اصلي پدافند غیرعامل 
اس��ت، تصریح کرد:   این مهم در قالب برگزاري 
دوره هاي آموزشي، رزمایش هاي سالیانه و شرکت 
در نمایشگاه»پدافند غیرعامل« در سرلوحه کاري 

شرکت آب و فاضلاب استان قرار گرفته است.

فراخوان همکاری

نظ��ر ب��ه گس��ترد      گی فعالیت ه��ای روزنام��ه 
ش��هروند       و توجه ویژه مس��ئولان آن به وضعیت 
جای جای کش��ور، راه اند      ازی صفحه س��رزمین با 
هد      ف پرد      اختن به مش��کلات و معضلات مرد      م د      ر 
اس��تان ها د      ر د      س��تور کار قرار گرفت که د      ر این 
مسیر پرد      اختن به اقوام مختلف نیز د      ر سرلوحه 
کار ق��رار د      ارد      .براین اس��اس صفحه س��رزمین 
پنجره ای است به س��وی هر د      یار و د      ر این مسیر 
د      ست همکاری مسئولان، اس��اتید      ، کارشناسان، 
د      انش��جویان و اهل فن را به گرمی می فشاریم تا 
د      ر جهت پر بارتر کرد      ن آنچه پیش روی شما قرار 

د      ارد      ، بکوشیم.
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اقليم
معاون استاندار سیستان و بلوچستان و فرماندار 
ویژه شهرس��تان زابل از ابتلای ش��ترهای وارداتی 

آلوده به ویروس »کرونا« در سیستان خبر داد.
به گزارش مهر، هوش��نگ ناظری بیان داشت: با 
توجه به مشاهده بیماری »مِرس« یا »کرونا« در بین 
شترهای وارداتی در قرنطینه های شهرستان زابل 
که به سندروم تنفسی در خاورمیانه معروف است 
کشتار ش��تر در این منطقه بدون آنجام آزمایشات 

لازم و نمونه برداری ممنوع است.
وی ابراز داشت: در این راستا از سازمان دامپزشکی 
خواسته شده است تا از تمامی شترهای موجود در 

سطح منطقه نمونه گیری انجام شود.
وی تأکید کرد: ابتلا و مش��اهده این بیماری در 
ش��ترهای وارداتی منجر به تش��دید تدابیر شدید 
بهداشتی شده اس��ت و تا زمانی که اطمینان لازم 
از صحت و سلامت آنها حاصل نشود اجازه کشتار، 

واردات و صادرات شتر داده نخواهد داده شد.
وی یادآور شد در همین راستا کشتارخانگی دام 
در این شهرستان غیرمجاز و ممنوع است و قصابان 
موظفند دام های خود را برای کشتار به کشتارگاه 

صنعتی محمدآباد انتقال دهند. 
وی بیان داش��ت: درحال حاضر تعداد 250 نفر 
ش��تر وارداتی در3 نقطه شهرس��تان زابل قرنطیه 
شده اند و هنوز تصمیم نهایی برای انتقال آنها گرفته 

نشده است.
در همی��ن رابط��ه مع��اون س��لامت اداره کل 
دامپزش��کی سیس��تان و بلوچس��تان گف��ت: 
نمونه برداری های انجام ش��ده از شتر های موجود 
در قرنطینه های این س��ازمان در منطقه سیستان 
ابت��لا و وجود عامل ای��ن بیماری در بدن احش��ام 

مورد نمونه برداری را تأیید می کند. دکتر غلامرضا 
سرگزی بیان داشت: نمونه برداری های انجام گرفته 
از ش��تر های وارداتی به سیس��تان حاکی از ابتلای 

تعدادی از احشام به این بیماری دارد.
وی ابراز داشت: با وجود این که عامل بیماری در 
بدن این حیوانات وجود داشته و آزمایشات مثبت 
گزارش شده است اما علایم بالینی تاکنون در این 

حیوانات بروز نکرده است.
وی اطمینان اظهار داشت: تاکنون گزارشی مبنی 
بر مرگ ای��ن حیوانات بر اثر این بیم��اری گزارش 
نشده اس��ت اما تماس این حیوانات با سایر دام ها و 

همچنین انسان خطرساز است.
وی ماهیت دوران قرنطینه را پاکسازی بدن دام 

از این ویروس عنوان کرد و افزود: کشتار این دام ها 
تحت نظر مسئولان بهداش��تی و ناظران سازمان 
دامپزشکی و مصرف گوش��ت آنها در صورتی که با 
رعایت نکات بهداش��تی انجام گیرد و مرحله پیش 
س��رد درخصوص آن رعایت ش��ود خط��ری برای 

سلامت انسان ها ندارد.
وی بی��ان داش��ت: با توج��ه به مشاهده ش��دن 
عامل این بیماری در دام های وارداتی لذا س��ازمان 
دامپزشکی مجوز ورود یا صادرات این حیوان را به 
داخل استان یا خارج استان نمی دهد و این دام ها در 

صورت بروز علایم بالینی باید معدوم شوند.
وی افزود: مهم ترین اقدام پیش��گیرانه پرهیز از 
نزدیک شدن به شتر در کش��ورهای درگیر با این 

بیماری به خصوص عربستان و امارات است، خوردن 
گوش��ت ش��تر نیز فقط در صورت پخت کامل آن 

توصیه می شود.
معاون بهب��ود تولیدات دامي جهاد کش��اورزي 
سیستان و بلوچستان نیز در پاسخ به پرسشی مبنی 
بر این که آیا سلامت سایر دام های استان با ورود این 
ویروس تهدید می ش��ود، بیان داشت:   درخصوص 
ورود این بیماری اطلاعی نداشته و وظیفه برخورد و 
هرگونه تمهیدات برعهده سازمان دامپزشکی است.

مجتبی پیری بیان داشت: به هر ترتیب نگهداری 
ش��ترها در صورت آلودگی در قرنطینه های دامی 
استان مشکلی برای سایر شتر ها ایجاد نخواهد کرد.

وی افزود: درحال حاضر تعداد 70 هزار نفر شتر در 
استان موجود است و بنابر سیاست های حمایتی و 
ابلاغی واردات ش��تر به اس��تان ممنوع اعلام شده 
است.  وي بیان کرد: نیاز سالانه به گوشت قرمز در 
کش��ور، یک میلیون و 200 هزار تن است که از این 
میزان یک میلیون تن در داخل کشور تولید و مابقي 
به صورت واردات تأمین مي ش��ود که سیس��تان و 
بلوچستان مي تواند هر س��ال بالغ بر 50 درصد نیاز 
وارداتي گوشت کش��ور را از کش��ورهاي همسایه 
تأمین کند. وي ادام��ه داد: این دام هاي زنده پس از 
واردات، وارد مرحله قرنطینه شده و پس از آن وارد 
واحدهاي پرواربندي مي شود که بعد از آن کشتار 
و بسته بندي  شده و به صورت کاملاً بهداشتي وارد 
بازار گوشت کشور و استان خواهد شد و بازار اصلي 
این محصولات در تهران، اصفهان، شیراز و مشهد 
مي باش��د. در همین رابطه معاون دانش��گاه علوم 
پزشکی زابل نیز از تشدید مراقبت های بهداشتی در 

این منطقه خبر داد.

شترهای وارداتی در سیستان به ويروس کرونا مبتلا هستند
ممنوعیت کشتار شتر

جزيیات باز شدن آب زاينده رود 
رئیس انجمن حمایت از کشاورزان شهرستان 
اصفهان با اش��اره به بازگش��ایی دو مرحله ای 
زنده رود در آبان ماه امسال گفت: باز بودن دایمی 
آب تا خردادماه  سال 1394به دلیل محدودیت 
منابع آبی پشت سد امکان پذیر نیست و فقط 
در صورت بارش های زیاد و جاری شدن آب در 
بستر آبراه های زیر سد زاینده رود می توان به این 

موضوع امیدوار شد.
حسین محمدرضایی در گفت وگو با ایسنا، 
درباره جزییات باز ش��دن آب زنده رود در چند 
روز آین��ده اظهار کرد: وزیر نیرو در س��فر ویژه 
خود در فروردین ماه امس��ال به اصفهان برای 
حل این موضوع موافقت خ��ود را برای اعطای 
400 میلیون مترمکعب آب برای کشت پاییزه 

شرق اصفهان اعلام کرد.

رئیس انجمن حمایت از کشاورزان شهرستان 
اصفهان با بیان این که رهاسازی آب رودخانه در 
دو مرحله انجام می شود، افزود:   در مرحله اول 
باز ش��دن آب یعنی از 10 آبان ماه به مدت 30 
روز، حدود 150 میلی��ون مترمکعب آب برای 
کاشت غله در شرق در نظر گرفته شده است که 
طبق محاسبات با پرتی مسیر خشک رودخانه و 
... حدود 90 میلیون مترمکعب آن به کشاورزان 

شرق اصفهان خواهد رسید.
محمدرضایی ادامه داد: مرحله دوم باز شدن 
رودخانه برای مزارع ش��رق اصفهان در اواسط 
اسفندماه امسال تا اواس��ط خردادماه  سال 94 
اس��ت که حدود 250 میلیون مترمکعب برای 
ادامه آبیاری ها و داشت محصول در نظر گرفته 

شده است.
وی تأکی��د ک��رد: البته ب��ا این مق��دار آب 
فقط ح��دود 40 درص��د اراضی زراعی ش��رق 
اصفهان زیر کش��ت می رود، ولی در هر صورت 
اگر این سطح کش��ت به ثمر برس��د تا حدی 
نجات بخش معیش��ت زارعان و محیط زیست 
منطقه و همچنین مس��یر رودخانه زاینده رود 
اس��ت. محمدرضایی درخص��وص این که چرا 
180 میلی��ون مترمکع��ب حق آب��ه مرحله 
آبان ماه ب��ه 150 میلی��ون مترمکعب کاهش 
یافت، خاطرنش��ان کرد: این پیش��نهاد نظام 
صنفی کشاورزی به آب منطقه ای بود، چرا که 
براساس محاسبات پی بردیم که 220 میلیون 
متر مکعب آب باقی مان��ده و برای مرحله دوم 
یا فصل بهار دچار کس��ری آب خواهیم ش��د، 
بنابراین 30 میلیون مترمکعب از آبی که در آبان 
رها می شود، کاسته ش��ده و به آب مرحله دوم 

اضافه کردیم.
وی یادآور ش��د: البته طبق هم��ان توافقات 
ابتدای  سال حدود 200 میلیون مترمکعب آب 
برای حفظ باغات شهرستان های حوضه غربی 
زاینده رود در بهار و تابس��تان رهاسازی شد که 
کشاورزان آن نواحی تا حدودی توانستند از آن 
استفاده کنند و بنابراین آنها نباید چیزی از آب 
در نظرگرفته شده برای شرق اصفهان برداشت 
کنند. وی در انتقاد از سخنان مدیرعامل شرکت 
آب منطقه ای اس��تان اصفهان درباره باز بودن 
دایم��ی آب از آبان تا خردادماه  س��ال آینده به 
شرط بارندگی مناسب در زمستان، اظهار کرد: 
این امر تا حد زیادی محال است، چرا که ذخایر 
آب پشت س��د زاینده رود به حد کافی نیست 
و فق��ط در صورتی ک��ه بارندگی ه��ای زیادی 
صورت پذیرد آب ب��اران از دره ها، زمین ها و با 
اضافه شدن آبراه های زیر دست سد زاینده رود 
به رودخانه، می توان این حرف را پذیرفت. این 
عضو کمیته آب، کشاورزی و محیط زیست ذیل 
مجمع نمایندگان مجلس استان، خاطرنشان 
کرد: متأس��فانه این 400 میلیون متر مکعب 
آب از خروجی س��د زاینده رود محاسبه شده و 
برداشت آب در طول مسیر زاینده رود و توسط 
پمپ ها به صورت مس��تقیم یا توسط چاه های 
متعدد حریمی در مسیر رودخانه و همچنین 
برداش��ت برای فضای سبز ش��هرها در مسیر 
زاینده رود و محیط زیست رودخانه به حساب 
کشاورزان گذاشته و از آب اختصاص داده به آنها 

کسر می شود که این امر عادلانه نیست.

گزارش

امید ذاکری، مدیرعامل س��ازمان پارك ها و فضای 
س��بز ش��هرداری بندرعباس از آغاز عملیات کاشت 
گل های فصلی از اول آبان ماه در س��طح شهر خبر داد 
و گفت: کاش��ت گل های فصلی از لحاظ تنوع رنگی، 
گونه ای دارای اهمیت ویژه ای است که می توان هنگام 
کاشت با انجام طراحی های مناسب، محیط زیبایی را 

خلق کرد. وی در ادامه با اشاره به شروع کاشت گل های 
فصلی در سطح ش��هر افزود: سازمان پارك ها و فضای 
سبز شهرداری بندرعباس در راستای بهبودی منظر 
شهری و با هدف ایجاد محیط ش��هر مناسب و زیبا و 
همچنین ایجاد نشاط و س��رزندگی بین شهروندان 
عملیات کاشت بیش از 900 هزار نشاء انواع گل های 

فصلی از قبیل: اطلس��ی)5 رنگ(، جعفری)3 رنگ(، 
آه��ار)4 رنگ(، پری��وش)4 رنگ(، گازانی��ا)4 رنگ(، 
تاج خ��روس، ناز، ابری نق��ره ای و ابری بنف��ش و... در 
سطح میادین، بلوارها، بوستان ها و فضاهای سبز سطح 
شهر آغاز کرد. ذاکری با اشاره به این مطلب که علاوه 
بر کاشت نشاءهای گل های فصلی در ابتدای مهرماه 

عملیات کاش��ت بذرهای گل های فصلی در س��طح 
بوستان ها محله ای انجام شده اس��ت، افزود: پرسنل 
این سازمان تمام تلاش خود را درجهت ایجاد محیط 
زیبا در شهر خواهند کرد و امید است شهروندان نیز با 
حمایت و همکاری همه جانبه این سازمان را در ایجاد 

شهری سبز و زیبا یاری کنند.

آغاز عملیات کاشت گل های فصلی در شهر بندرعباس


